
Tved-Helgenæs-Vistoft Menighedsråd  
 
Referat for menighedsrådsmøde onsdag den 2. marts 2022 kl. 19.00 i Tved 

Menighedshus. 
 

1. Orientering om orgel Vistoft kirke af arkitekt Anders Bové Christensen 
Rådet orienteredes.  
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

 
3. Diskussion omkring Vistoft orgel, se vedhæftede filer 

På baggrund af Anders Bové Christensens oplæg diskuteredes den videre plan 

for orglet. 
Ole sender skrivelsen til provstiet angående det videre forløb. 

 
4. Nyt fra formanden (Karl Aage Sørensen) 

Der er ansat en KK-medarbejder pr. 1/4. 

Angående sommerkoncert i Tved kirke: 18/8 kommer Simone og spiller/synger. 
Det koster 22.000 kr. og billetprisen fastlægges siden. 

Blytaget i Tved kirke: Sydsiden skal laves. Vi tager kontakt til arkitekt. 
 
 

5. Nyt fra kassereren (Dorte Schmeltz) 
Regnskabsinstruksen skal underskrives. 

Vi er blevet fritaget for gebyr på MobilePay-kontoen. 
Vi diskuterer, om der skal budgetteres med el-flagstænger på Tved og Vistoft. 
Der er umiddelbart positiv stemning for det. 

  
 

6. Nyt fra kontaktpersonen (Ilse Mortensen/Ole Schøler, medarbejdersituationen, 
opfølgning af mus-samtaler, se vedhæftet fil) 
Der er ansat to nye gravermedhjælpere. Den ene pr. 14.3 indtil 18.12. Den 

anden pr. 9. maj til 18.12. 
Der findes en sundhedsforsikringen igennem gravernes pension, Sampension, 

hvor man kan behandlinger til eventuelle skader for medarbejdere. 
Ole har afholdt MUS-samtaler: 

 For at styrke samarbejdet med KRAE omkring de delte medarbejder, 
foreslås at afholde årlige fællesmøder mellem KRAE og THV.  
 Medarbejderne savner kontakt med menighedsrådet – man ønsker en 

mere gnidningsfri kontakt. Der foreslås et årligt møde mellem MR og 
medarbejdere på den baggrund. 

 Dagsorden og referat for MR-møder skal sendes til medarbejdere. 
 Det er vigtigt, at medarbejderne ved at de skal følge kirkegårdsplanerne. 
Kirkegårdsplanerne skal opdateres ift. det arbejde der pågår omkring udvalget 

for kirkegårdenes fremtidssikring. 
De ikke-sikrede sten på Tved Kirkegård er et emne, der skal behandles ift. 

arbejdsmiljøet. Der skal laves en handleplan herfor. 



Der foreslås at lave gruppemussamtale hvert andet år for at forenkle 
MUS-forløbet for kontaktpersonen. 

Der skal udvikles en politik for beskyttelse af medarbejderne på de sociale 
medier. Dette tages op på møde i april. 

Der sprøjtes ikke længere på gårdspladsen ved Tved præstegård, så der 

skal findes en ny metode. Vi prøver med kost. 
Der skal laves en ny opmåling af kirkegårdene efter sammenlægningen. 

 
7. Nyt fra kirkeværgerne (Erik Lykke Sørensen, Marie Eggert Jørgensen og Palle 

Vang Nielsen) 

Erik har lavet aftale angående afhentning af gravsten. 
Arne Hvid kalker Vistoft kirke inden konfirmationerne. Vurdering af oliekedel er 

i proces. 
Palle har undersøgt muligheder for bistader. Ilse spørger andetsteds.  
Graverne har lavet et flot stykke arbejde med de gamle sten på Helgenæs. 

Gorm undersøger teleslyngesystemet. 
 

8. Nyt fra kirkebladsudvalget (Ole Schøler, Gorm Ridder-Jensen og Grith 
Mortensen) 
Intet at berette. 

 
9. Nyt fra de øvrige udvalg og medlemmer af menighedsrådet. 

Intet at berette. 
 

10.Aktiviteter marts: 10 marts kl 19.30 Strands Forsamlingshus Den Mangfoldige 

have ved Lille Gruwier 
Der orienteredes. 

 
11.Nyt fra præsten (Gorm Ridder-Jensen) 

Der berettes om den nye KK-medarbejder. 
 

12. Nyt fra personalerepræsentanten (Jane Thomsen) 
Berit blev glad for sin gave i anledningen af de 50. 
 

13. Eventuelt 
Der foreslås onsdag d. 27. april kl. 16/19 og tirsdag d. 24. maj kl. 16/19 til 

fællesmøde med KRAE og Camila Hertz.   
Næste menighedsrådsmøde er 29. marts.  

 

 


